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Niederanven

building plot
11.62 ares

A deal has been signed for this beautiful and rare buildable land in one of Luxembourg’s most beautiful areas, Oberanven!

With a land area of 11,62 acres, this is a once-in-a-lifetime opportunity to build your dream home. It provides a clear view of nature and surrounding lands.  It
is offered for free construction and is located in the “PAG zone HAB-1” of the commune of Niederanven. Here are all the regulatory provisions:
https://www.niederanven.lu/media/ba2366c2-d377-46ae-963c-5b26f811d1d1/pag-partieecrite.pdf / https://www.niederanven.lu/media/21f17372-5315-4fd1-9d61-
d539e1c6c45c/pap-partieecrite.pdf

However, it will be possible to buy an incredible project that has already been established.

The commune of Niederanven is one of the most sought-after in Luxembourg due to its idyllic setting and proximity to all of the country’s major
infrastructures. It has a primary school, a retirement home, childcare services, a music school, a sports center, as well as a park, multiple playgrounds, bike
paths, and hiking trails, including the Aarnescht Forest Trail, which runs close to the property. Many projects, including a medical clinic and the restoration
of a farm that will house a literary coffee shop and cultural spaces, will be completed soon.

Fees paid by the seller. If you need any further information or an estimate of your property, feel free to contact our great team! Supereal. smart real estate
services.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Un compromis de vente a été signé pour ce splendide et rare terrain constructible dans un des plus beaux endroits du Luxembourg, Oberanven !

D’une surface de 11,62 ares, ce rarissime terrain est l’occasion de construire une maison de rêve. Il offre une vue dégagée sur la nature et sur les coteaux
environnants. Il est proposé libre de toute construction et se trouve dans la zone HAB-1 du PAG de la commune de Niederanven. Voici toutes les dispositions
réglementaires : https://www.niederanven.lu/media/ba2366c2-d377-46ae-963c-5b26f811d1d1/pag-partieecrite.pdf /
https://www.niederanven.lu/media/21f17372-5315-4fd1-9d61-d539e1c6c45c/pap-partieecrite.pdf

Il sera cependant possible de racheté un projet déjà établi.

La commune de Niederanven, une des plus recherchées du Luxembourg pour son cadre idyllique et sa proximité à toutes les grandes infrastructures du
pays, s’est dotée d’une école fondamentale, d’une maison relais, de crèches, d’une école de musique, d’un centre sportif, mais aussi d’un parc, de multiples
aires de jeux ainsi que de pistes cyclables et de sentiers de randonnée, notamment celui de la forêt Aarnescht qui passe à proximité du terrain. De
nombreux projets y verront bientôt le jour tels qu’une maison médicale et la restauration d’une ferme qui accueillera un café littéraire et des espaces
culturels.

Les frais d’intermédiation sont à la charge du vendeur. Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super
équipe ! Supereal. smart real estate services.
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